

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Copyright © United Nations 2001
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 2001
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1998

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies

New York, 2001

*Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1998

1997

1. Nos. 34224-34238

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 9 December 1997 to 18 December 1997*

	<i>Page</i>
No. 34224. Austria and Preparatory Commission for the Comprehensive Nuclear Test-Ban Treaty Organization:	
Agreement regarding the seat of the Commission (with annexes, map and exchange of letters). Signed at Vienna on 18 March 1997.....	3
No. 34225. Austria and Netherlands:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the legal status of Austrian employees at the Europol Drugs Unit. Vienna, 19 April 1996 and 6 October 1997.....	79
No. 34226. United Nations and Bangladesh:	
Memorandum of understanding concerning contributions to the United Nations Standby Arrangements System (with annex). Signed at New York on 10 December 1997.....	85
No. 34227. China and Iceland:	
Agreement concerning the promotion and reciprocal protection of investments. Signed at Beijing on 31 March 1994.....	93
No. 34228. China and Egypt:	
Agreement concerning the encouragement and reciprocal protection of investments. Signed at Beijing on 21 April 1994.....	125
No. 34229. Romania and Georgia:	
Treaty on the relations of friendship and cooperation. Signed at Tbilisi on 26 March 1996.....	161

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1998

1997

1. N^{os} 34224-34238

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 9 décembre 1997 au 18 décembre 1997*

	<i>Pages</i>
N° 34224. Autriche et Commission préparatoire pour l'Organisation du Traité d'interdiction complète des essais nucléaires :	
Accord concernant le siège de la Commission (avec annexes, carte et échange de lettres). Signé à Vienne le 18 mars 1997.....	3
N° 34225. Autriche et Pays-Bas :	
Échange de notes constituant un accord relatif au statut légal des employés autrichiens à l'Unité des stupéfiants d'Europol. Vienne, 19 avril 1996 et 6 octobre 1997.....	79
N° 34226. Organisation des Nations Unies et Bangladesh :	
Mémorandum d'accord concernant les contributions au système d'accords relatif aux forces et moyens en attente des Nations Unies (avec annexe). Signé à New York le 10 décembre 1997.....	85
N° 34227. Chine et Islande :	
Accord relatif à la promotion et à la protection réciproque des investissements. Signé à Beijing le 31 mars 1994.....	93
N° 34228. Chine et Égypte :	
Accord relatif à la promotion et à la protection réciproque des investissements. Signé à Beijing le 21 avril 1994.....	125
N° 34229. Roumanie et Géorgie :	
Traité portant sur les relations d'amitié et de coopération. Signé à Tbilisi le 26 mars 1996.....	161